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اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

حمایت از مؤسسه های قرآنی
بندرعبللاس- ایرنا: وزیر فرهنگ و ارشللاد اسللامی گفت: حمایت از 
مؤسسلله های قرآنی کشللور یکی از برنامه هایی اسللت که با هدف ترویج 

فرهنگ قرآنی در دستور کار وزارت ارشاد قرار دارد.
علللی جنتی در آیین افتتاح مؤسسلله »قرآن و عترت بهشللت بندر« 
در بندرعبللاس افزود: همچنین برنامه ریزی برای افزایش تربیت مربیان و 

قرآن آموزان نیز از جمله مواردی است که به آن پرداخته می شود.
وی اظهار داشللت: حمایت بیشللتری برای رفع مشکات تجهیزات و 

امکانات  نیز از مؤسسات قرآنی سراسر کشور صورت می گیرد.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی گفت: گسترش فعالیت های قرآنی یکی 

دیگر از برنامه های اساسی وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی است.
واگذاری وظایف ستادی

اهواز- ایرنا: مدیر عامل شرکت ملی نفت ایران گفت: بخشی از وظایف 
این شرکت به شرکت های تابع تفویض می شود.

رکن الدین جوادی افزود: تفویض برخی وظایف سللتادی این شرکت 
براسللاس قوانین و مقررات و در راسللتای تقویت شرکت های تابع صورت 
می گیرد. با این اقدام، عمده فعالیت واحدهای سللتادی شرکت ملی نفت 

ایران در زمینه سیاست گذاری و اصاح روش ها و مقررات خواهد بود.
وی اظهللار امیدواری کرد که مرحله نخسللت واگذاری برخی وظایف 

ستادی این شرکت به شرکت های زیرمجموعه تا پایان سال عملی شود.
پرداخت زودهنگام حقوق کارمندان

بندرعباس- ایرنا: معاون برنامه ریزی و نظارت راهبردی رئیس جمهور 
گفت: امسللال حقوق پایان سللال کارمندان دولت زودتر از سال های قبل 

پرداخت می شود.
محمدباقر نوبخت تصریح کرد: رئیس جمهور بنده را موظف به پیگیری 
پرداخت هر چه سللریعتر حقوق پایان سللال کارمندان شللریف دولت در 
موعدی زودتر از سللال های قبل کردند که با بررسللی ها و رفع موانع، این 

مهم انجام خواهد شد.
وی بیان کرد: حقوق پایان سال کارمندان دولت حداقل دو یا سه روز 

زودتر از سال های قبل به دست آنان خواهد رسید.
معللاون برنامه ریزی و نظارت راهبردی رئیس جمهور گفت: مطالبات 

پیمانکاران تا پیش از آغاز سال جدید پرداخت می شود.
مطالعه طرح جامع مسکن کشور

اهواز- ایرنا: مدیرکل مقررات ملی سللاختمان وزارت راه و شهرسازی 
گفت: طرح جامع مسکن کشور در دست مطالعه بوده و با دستور وزیر و 

کمک نخبگان و عوامل فنی و مجلس، نهایی می شود.
»غامرضا هوایی« در حاشللیه نخستین همایش استانی مقررات ملی 
سللاختمان در اهواز افزود: این طرح تا سللال 93 به جمع بندی می رسد و 
در چارچوب آن با کسانی که قوانین و مقررات ساختمان را رعایت نکنند 

برخورد می شود.
وی در ادامه گفت: گزارش مستندی دال بر اینکه انبوه سازان به خاطر 
افزایش قیمت مصالح و افت نرخ زمین و مسللکن در بازار، به دنبال افت 
کیفیت سللاخت و ساز هسللتند نداریم. اگر خبرنگاران هم سوژه ای دارند 

می توانند با ارائه و اعام آن به وزارت راه و شهرسازی کمک کنند.
ضعف سازمان نظام پزشکی

دزفول- ایرنا: رئیس سللازمان نظام پزشکی گفت: این سازمان از نظر 
نیروی انسانی به ویژه پزشک و نیز ابنیه و ساختمان ضعیف است. احمد 
شللجاعی افزود: نابرابری در تقسیم بودجه در کشور موجب این مشکات 
برای سازمان نظام پزشکی شده است. این سازمان حتی در مراکز استان ها 
نیز با مشکل و کمبود مواجه است اما تاش برای تجهیز این مراکز از سوی 

سازمان نظام پزشکی در حال انجام است. 
وی گفت: سللاختمان پزشکی قانونی در شهرستان ها استیجاری و یا 

امانی است.
رئیس  سللازمان  نظام پزشللکی اظهار داشت: در صورتی که پزشکان 
شاغل در سازمان نظام پزشکی از نظر حقوق و مزایا با پزشکان شاغل در 
سللایر سازمان ها و نهادهای دولتی برابر باشند می توان پزشکان را تشویق 

به جذب در این سازمان کرد.

کوتاه از ایران

تغییرات اخیر در کادر فنی تیم ملی و واقعیتی که مجددا آشکار شد

کی روش همه کاره فوتبال ایران است!

خواندنی از ورزش 

به یاد دانشجوی شهید »علیرضا مسلم زاده«
دانشجوی دندانپزشکی دانشگاه تهران 

در دومین روز بهار به یادها پیوست
هجده روز از سللومین ماه سال 1340 
گذشللته بود کلله علیرضا دیللده به جهان 
گشللود.در سللایه پللدر و مللادری مؤمن و 
پرهیزکار با تنهللا خواهرش چنان با اصول 
دین و آداب شللریعت آشنا گشت که حتی 
قبل از رسیدن به سن بلوغ پایبند به رعایت 
احللکام و انجام واجبات بود. با فرا رسللیدن 
زمان علم آموزی، با شور و ذوقی وافر کشتی 
وجود به بحر بیکران دانش سللپرد و پس از 
گرفتن مدرک دیپلم بللا قبولی در کنکور، 

دانشجوی دندانپزشکی دانشگاه تهران شد. ایمان وعشق به خداوند در وجود 
علیرضللا چنان نللوری ایجاد کرده بود که شللبانگاهان بلله راز و نیاز با خدا 
می نشست و در سجده های طولانی اش اشک می ریخت. او با حساسیتی که 
بر حال بودن لقمه داشت خمس مالش را به موقع پرداخت کرده و به ایتام 

و فقرا کمک می کرد.
در دوران انقللاب با پخش اعامیه و شللرکت در تظاهرات در پیروزی 
سللهیم شللد و در انقللاب دوم فعالیت چشللمگیری داشللت و بلله همراه 
هم دانشگاهی  هایش لانه جاسوسی شیطان بزرگ را به تسخیر خود درآورد. 
آیینه وجود علیرضا بازتاب کننده صفاتی چون صداقت، مهربانی، شجاعت و 
مسللئولیت پذیری بود. او با عاقه زیاد بلله مطالعه زمان های زیادی را صرف 
خواندن کتاب می کرد. وی ساد ه زیستی را سر لوحه زندگی اش کرده و بسیار 

آرام و متین بود. 
با شللروع جنللگ تحمیلی آن وجود سللر تا پا مشللتاق از طریق جهاد 
سازندگی راهی جبهه شد. با آنکه بیشتر فعالیت هایش در درمانگاه بود اما به 
شناسایی و عملیات هم می رفت تا آن که در دومین روز از بهار سال 1361 

در ارتفاعات رقابیه بر اثر اصابت تیر به پهلو و شکم به شهادت رسید.
دانشجوی شهید »علیرضا مسلللم زاده«، سال 1340 در اصفهان متولد 

شد و در 1367/1/2 در عملیات فتح المبین به شهادت رسید.
ترکیب تیم ملی کشتی آزاد در جام جهانی آمریکا

ملی پوشان کشتی فرنگی امروز به روی تشک می روند

پیروزی مدعیان قهرمانی در لیگ برتر بسکتبال

مربی مورد علاقه کفاشیان، سرانجام رفتنی شد!
هومن افاضلی یکی از مربیان مورد عاقه رئیس فدراسللیون فوتبال 
کشورمان در تازه ترین صحبت های خود رسما اعام کرده که سرانجام در 
پایان سال 92 از تیم امید جدا می شود! وی روز گذشته در گفت و گویی 
با خبرگزاری ایسللنا اعام کرد: با توجه به قراری که با آقای کفاشیان و 
تعهدی که به فدراسیون فوتبال داشتم تا پایان امسال عهده دار مسئولیت 
تیم امید هسللتم و پس از آن هم از این تیم مرخص می شوم. به گزارش 
کیهان، افاضلی در شرایطی این صحبت ها را به زبان می آورد که از همان 
ابتدا شایسللتگی چندانی برای نشستن روی نیمکت تیم ملی نداشت اما 
حمایت های پیدا و پنهان شللخص علی کفاشللیان سبب شد که افتخار 

حضور در تیم ملی، آن هم برای چند سال نصیب وی شود.
سفر سرمربی تراکتورسازی به ترکیه

تراکتورسللازی روز چهارشللنبه در چارچللوب لیگ قهرمانان آسللیا 
موفق شد  الاتحاد عربستان را شکست دهد. بعد از این دیدار  تمرینات 
تراکتورسللازی تللا روز دوشللنبه تعطیل شللد. تونی اولیویرا سللرمربی 
تراکتورسازی در این فرصت به ترکیه سفر کرد. اولیویرا به دعوت باشگاه 

بشیکتاش به ترکیه سفر کرده است.
انتخاب مدیرعامل جدید ملوان

با حکم رئیس هیات مدیره باشللگاه ملوان مسعود معمایي به عنوان 
مدیرعامل جدید این باشگاه انتخاب شد.

دست قلعه نویی در استقلال خالی است
سرمربی استقال تهران در تازه ترین صحبت هایش بازهم به برخی 
از مشللکات موجود دراین تیم اشللاره کرد. قلعه نویی گفت: بنده سالي 
که به استقال آمدم بعد از سه سال هم تیم قهرمان شد و هم به جمع 
4 تیم برتر آسیا راه پیدا کردیم. ما زوج سازي و ایجاد مثلث کرده بودیم 
ولي متاسفانه آنها امسال از بین رفت. حال چه خواسته چه ناخواسته اما 
اتفاقاتي امسال رخ داد در هیچ تیمي در دنیا رخ نمي دهد. کدام تیم لیگ 
برتري را سراغ دارید که وسط فصل بازیکنانش بروند. حمودي و جباري 
ابتللداي فصل رفتند. مجیدي خداحافظي کللرد و بعد از آن منتظري و 
نکونام رفتند. من چه کاري مي توانم انجام دهم؟ وقتي منِ مربي دستم 

خالي است باید به اندازه موجودي از من توقع داشته باشند.
تعطیل شدن تمرینات سپاهان

بعد از باخت تیم فوتبال سللپاهان مقابل السللد قطر تمرینات این 
تیم تا روز سه شنبه تعطیل شد. در این بین کرانچار سرمربي سپاهان 
و سللایر خارجللي هاي این تیم از این فرصت اسللتفاده کللرده و راهي 
کشللورهاي شان شللده اند تا بعد از سللپري کردن تعطیات دوباره در 
تمرینات سللپاهان حاضر شللوند.لازم به یادآوری است که سپاهان در 
نخسللتین بازی اش در لیگ قهرمانان آسیا با نتیجه سه بر یک مغلوب 

حریف قطری خود شد.
120 میلیارد قیمت باشگاه پرسپولیس

پروین مدیرعامل باشگاه پرسپولیس پیش بینی کرده وزارت ورزش 
و جوانان روی پرسللپولیس 120 میلیارد تومان قیمت  بگذارد. او معتقد 

است خودش و علی دایی توانایی خرید باشگاه را ندارند. 
تصمیم گیری در خصوص کریمی به آینده موکول شد

کی روش سرمربی تیم ملی فوتبال ایران با بیان اینکه شناخت خوبی 
از علی کریمی دارد و نیاز نبود برای دیدار با کویت و گینه از این بازیکن 
دعوت کند، تصمیم گیری در مورد هافبک میانی و با تجربه تراکتورسازی 
بللرای حضللور در جام جهانی را به آینده موکول کللرد و گفت: در آینده 

تصمیم می گیرم که کریمی را به تیم ملی دعوت کنم یا نه.
علاقه مورینیو به مربیگری در اینتر

سرمربی چلسی اعتراف کرد که در صورت جدایی از این تیم لندنی 
به ایتالیا باز خواهد گشت تا هدایت اینتر را بر عهده گیرد.

پیروزی رئال و توقف گالاتاسرای در لیگ قهرمانان اروپا
در آخرین شللب از دور رفت مرحله یک هشتم نهایي لیگ قهرمانان 
اروپا، دو دیدار به طور همزمان برگزار شللد که در مهم ترین مسابقه تیم 
فوتبال گالاتاسللراي پذیراي چلسي انگلیس بود که این دیدار در نهایت 
با نتیجه تسللاوي یک - یک به پایان رسللید. دیگر تیم هاي صعود کرده 
گروه هللاي دوم و پنجم نیز میان تیم های شللالکه آلمان و رئال مادرید 
اسللپانیا برگزار شد که این مسابقه در نهایت با نتیجه پرگل 6 بر یک به 

سود کهکشاني هاي رئال مادرید به پایان رسید.

دانش�گاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی 
شاهرود در نظر دارد انجام خدمات آمبولانس )نقل و 
انتقال بیماران اعزامی بین ش�هری و درون شهری( 
بیمارستان های فاطمیه و امام حسین)ع( را از طریق 
مناقصلله عمومی به بخش خصوصی واگللذار نماید. بدین 
منظور از کلیه شللرکت های واجد شرایط دعوت می گردد 
کلله از تاریللخ چللاپ آگهی نوبللت دوم به مللدت 10 روز 
برای دریافت اسللناد مناقصه به نشللانی شاهرود- شهرک 
البللرز- بلللوار آیت ا... بهجت- سللاختمان البللرز- معاونت 
توسللعه مدیریت و منابع دانشللگاه- واحد امور قراردادها 
مراجعه و جهت کسللب اطاعات بیشللتر با شللماره تلفن
 4-3393803-0273 تماس حاصل نمایند. همچنین 
اسللناد مناقصه از طریق سللایت اینترنتی این دانشگاه به 

نشانی  WWW.shmu.ac.ir قابل دریافت می باشد.
روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی و 
خدمات بهداشتی درمانی شاهرود

نوبت اولآگهی مناقصه عمومی

سرویس ورزشی-
ماجراه�ای اخیر تی�م ملی نش�ان می دهد که 
ک�ی روش هم�ه کاره فوتبال ایران ش�ده و کس�ی 
نمی توان�د در مقاب�ل تصمیم�ات او – حت�ی اگ�ر 

غیرمنطقی باشد – مخالفت کند!
در حالللی که تیللم ملی فوتبال ایللران در حال مهیا 
کللردن اردوهای تدارکاتی بللرای حضوری موفق در جام 
جهانی 2014 برزیل اسللت، کارلوس کی روش، سرمربی 
تیم ملی در پایان نخسللتین جلسلله تمرین تیم ملی از 
اسللتعفای امید نمازی یکی از مربیللان ایرانی حاضر در 
کادر فنللی تیم ملی خبر داد. سللرمربی تیم ملی فوتبال 
کشللورمان در همین خصوص اظهار داشت: » نمازی به 
دلیللل غیرفنللی اردو را ترک کرد. تا جایللی که می دانم 
دپارتمان حقوقی فدراسیون فوتبال پیگیر جدایی اوست 
اما بدون شک می خواهم بگویم که این شخص تیم ملی 
را رها کرده و شللما هللم نظر من را درباره کسللانی که 
تیم ملللی را رها می کنند، می دانید. بلله همین دلیل او 
دیگللر جایی در تیم ملی نخواهد داشللت. اگر قرار بود او 
مسللئول گل میخ چیدن در تیم ملی باشد، تدارکات تیم 
هللم می تواند این کار را انجام دهد. نمازی دیگر در کادر 

ما نیست.« 
به گزارش کیهان، کی روش در شرایطی صحبت های 
فللوق را در خصوص نمازی مطرح می کند که این مربی 
بلله انتخاب خود او بلله کادر فنی تیم ملللی ایران اضافه 
شللد. نمازی بدون سابقه روشللن در فوتبال ایران و تنها 
به واسللطه آنکه همکار جناب آقای کی روش در آمریکا 
بوده، به تیم ملی ایران اضافه شللد و حالا به این شللکل 
عجیب نیز از جمع ملی پوشللان جدا می شود. با توجه به 
اظهارنظر کی روش و اینکه کار نمازی را تدارکات تیم ملی 

هم انجام می دهد، باید این پرسش را از سرمربی تیم ملی 
مطللرح کرد که اگر واقعا این گونه بوده، به چه علت او را 
چند سال در تیم ملی به عنوان مربی نگه داشت و هزینه 

اضافی روی دست فوتبال ما گذاشت؟! 
اما این پایان ماجراهای کادر فنی تیم ملی نبود، پس 
از صحبت هللای کی روش، مربی جدا شللده تیم ملی در 
مقام پاسخگویی برآمد و گفت: این اظهار نظر کی روش، 
نشللات گرفته از اخاق اوسللت که شخصیت ها را تحقیر 
می کند. دوسللت ندارم وارد این گونه مسائل شوم و برای 
تیم ملی حاشللیه ایجاد کنم اما چطور می شللود که برای 
مسئله تدارکات تیم از دپارتمان حقوقی می خواهد پیگیر 

این مسئله باشد؟ 

لازم بلله یادآوری اسللت که پیللش از رفتن نمازی، 
سللیموئز نیز به دلیل آنچه مشللکات خانوادگی عنوان 
شللده بود، از جمع اعضای کادر فنی تیم ملی ایران جدا 

شد. 
3 مربی خارجی دیگر در تیم ملی

با رفتن این مربیان از تیم ملی، حالا دبیر فدراسیون 
فوتبال از اضافه شللدن دو مربی دیگر به جمع دستیاران 
کی روش خبللر می دهد. مهدی محمد نبللی در این باره 
گفللت: دو تن از مربیان برزیلی تیللم کورینتیانس برزیل 
در اردوی آفریقا به تیم ملی ملحق می شللوند. یک مربی 
آرژانتینی هم قرار است از کورینتیانس به تیم اضافه شود. 
ضمن اینکه مهدی صفایی را هم که یک قهرمان در رشته 

کیک بوکسینگ است به کادر فنی اضافه کرده ایم که قرار 
اسللت از اردوی بعدی کارش را بلله صورت تمام وقت در 

تیم ملی آغاز کند.
اتفاقات عجیب در تیم ملی

اتفاقات تازه تیم ملی فوتبال چندان مثبت نیسللت، 
حقیقت این اسللت که ماجراهای اخیر نشان می دهد که 
کللی روش در فوتبال ایران تبدیل به یک حاکم بامنازع 
شده و کسی هم نمی تواند در مقابل تصمیمات او – حتی 

اگر غیرمنطقی باشد – مخالفت کند.
ایللن در حالی اسللت کلله توقع نمی رود مسللئولان 
فدراسیون فوتبال تا این اندازه در مقابل کی روش منفعل 
باشند، حداقل انتظار این است که تحقیقاتی روی مربیان 
جدیللدی که برای تیم ملی در نظر گرفته شللده، صورت 
بگیرد تا هر کسللی به عنوان مربی سر از تیم ملی فوتبال 
ایللران درنیاورد! اگللر روز اول تحقیقاتی روی کار نمازی 
صورت می گرفت و اوامر سللرمربی تیم ملی چشم بسته 
اطاعت نمی شللد، حالا کی روش مدعی نمی شد که یک 

تدارکات هم کار او را انجام می دهد؟!
کفاشللیان و همکارانش از یاد نبرند که نیمکت تیم  ملی 
فوتبال ایران مقدس اسللت و ده ها مربی ایرانی که خیلی 
شایسته تر از افرادی چون نمازی هستند، آرزوی نشستن 
روی آن را دارنللد. پللس لطفللا اجازه ندهیللد کی روش 

هرکاری را که می خواهد در خصوص آن انجام دهد. 
بد نیست فدراسیون نشین ها به این پرسش هم پاسخ 
دهنللد که ایللن دو مربی تیم کورینتیانللس برزیل و یک 
مربی آرژانتینی که قرار اسللت در آستانه جام جهانی به 
تیم ملی اضافه شوند، چه شناختی از فوتبال ما دارند که 
افتخار نشسللتن روی نیمکت ایران در جام جهانی برزیل 

نصیب آنها می شود؟!

دور برگشت از مرحله دوم لیگ برتر بسکتبال، 
با پیروزی مدعیان آغاز ش�د ام�ا بازیکن خارجی 
برای پتروش�یمی خوش یمن نب�ود و این تیم برابر 
هفت الماس قزوین به دردسر افتاد و به سختی از 

سد حریف جوانش عبور کرد.
دور برگشللت از مرحله دوم لیگ برتر بسللکتبال با 
پیروزی مدعیان در خانه حریفان شان آغاز شد. در گروه 
نخسللت این رقابت ها پتروشیمی در خانه هفت الماس 
قزویللن به دردسللر افتاد و در وقللت اضافه حریفش را 
شکست داد. ماهشهری ها در حالی 116 بر 112 هفت 
الماس را شکسللت دادند که تللا 20 ثانیه پایانی بازی 
از حریللف خود عقب بودند اما در نهایت با درخشللش 
سللتاره های خود در این بازی از باخت فرار کرده و تنها 

تیم بدون شکست این فصل باقی ماندند. دانشگاه آزاد 
نیز که به اصفهان سللفر کرده بود برابر ماهان به میدان 
رفت و توانسللت با درخشللش بازیکنان جوانش و البته 
ابراهیللم توماس، انتقام شکسللت در دور رفت را بگیرد 
و 83 بللر 76 برنده میدان شللود. در گللروه دوم مهرام 
مهمان همیاری زنجان بود و با درخشش صمد نیکخواه 
بهرامللی و حامللد حللدادی حریفش را مغلللوب کرد. 
شللاگردان مصطفی هاشللمی در حالی در این مسابقه 
80 بر 59 برنده شللدند که آرن داودی و سامان ویسی 
بللرای همیاری به میدان نرفتنللد. در آخرین دیدار نیز 
صنایع ماهشللهر میزبان ذوب آهن اصفهان بود که این 
مسللابقه نیز با نتیجه 83 – 78 به سللود ذوب آهن به 

پایان رسید.

ترکیب تیم ملی کشتی آزاد ایران برای شرکت در رقابت های جام جهانی کشتی آزاد در آمریکا مشخص شد.
بنا بر اعام فدراسللیون کشللتی، ترکیب تیم ایران در این رقابت ها که روزهای 24 و 25 اسللفندماه در شهر لس آنجلس 
برگزار می شود، به شرح این است: 57 کیلوگرم: حسن رحیمی – مهران رضا زاده 61 کیلوگرم: مسعود اسماعیل پور – سید 
احمللد محمدی 65 کیلوگرم: میثم نصیری 70کیلوگرم: مصطفی حسللین خانی - پیمللان یاراحمدی 74 کیلوگرم: عزت الله 
اکبری – رضا افضلی 86 کیلوگرم:احسان لشگری – میثم مصطفی جوکار – علیرضا کریمی 97 کیلوگرم: رضا یزدانی - حامد 

طالبی زرین کمر 125 کیلوگرم: کمیل قاسمی - پرویز هادی. 

وزیر ورزش و جوانان به عیادت مهاجم اسبق تیم ملی فوتبال و باشگاه استقلال تهران رفت.
محمود گودرزی وزیر ورزش و جوانان روز پنجشنبه با حضور در منزل غامحسین مظلومی پیشکسوت فوتبال از 
وی عیادت کرد. در این دیدار یک ساعته وزیر ورزش با آرزوی سامتی برای مظلومی بر لزوم حمایت از پیشکسوتانی 
که دچار بیماری و مشللکاتی هسللتند تاکید کرد و گفت: باید هر چه سریعتر برای پیشکسوتانی که بیمار هستند و 
یا با مشللکاتی دسللت و پنجه نرم می کنند برنامه های عملیاتی ارائه دهیم. مظلومی نیز از وزیر ورزش تشکر کرد و 

از شرایطش برای او گفت.

*سللجادی معاون ورزش قهرمانللی وزیر ورزش و جوانان بللا تمجید از عملکرد 
فدراسللیون پزشکی ورزشللی، نیمی از موفقیت های ورزش را حاصل تاش کادر 

پزشکی قوی دانست.
*نصیری نیا پیشکس�وت وزنه برداری ای�ران می گوید، در حال حاضر که 
تنش ها در وزنه برداری از بین رفته، باید میان ورزشکاران و مربی دوستی 

باشد اما در کنار آن هر دو طرف باید حد و حدود را نیز رعایت کنند. 

ملی پوش�ان تنیس ایران ب�ه خاطر رعایت 
نکردن مسائل اخلاقی ممنوع الفعالیت شدند.

حدود یک ماه قبل امیر والا معدنچی، امیر وزیری، 
شایان مهدیزاده و حمیدرضا نداف بازیکنانی بودند 
که از سوی کادرفنی به اردوی تیم ملی دعوت شدند 
و در همان زمان نیز دلیل موجهی از سوی مسئولان 
فدراسیون تنیس برای عدم دعوت از نامداران تنیس 
ایران و ملی پوشللان حاضللر در رقابت های قهرمانی 

آسللیا از جمله محسن حسین زاده، شاهین خالدان،  
البرز اخوان و انوشللا شاهقلی اعام نشد و در همان 
دوره زمانی نیز به بروز مشللکات اخاقی از سللوی 
این افراد بسنده شللد.روز گذشته خبرگزاری فارس 
در همین خصوص مدعی شد مشکات اخاقی این 
تعداد از ملی پوشللان به اندازه ای بوده که باعث شده 
آنها تا اطللاع  ثانوی از حضللور در تمام رقابت های 

تنیس داخلی و بین المللی محروم باشند.

ملی پوشان تنیس ممنوع الفعالیت شدند

مدی�ر فنی تیم های ملی کش�تی فرنگی گفت: تی�م اعزامی به رقابت های جام زومباتلی در ش�رایط 
مطلوبی به سر می برد.

حسن بابک مدیر فنی تیم های ملی کشتی فرنگی با بیان این مطلب افزود: پنج شنبه وارد شهر زومباتلی مجارستان 
شللدیم و کشتی گیران در شرایط خوبی به سللر می برند.پس از یک تمرین سبک کشتی گیران آماده حضور در این 
رقابت ها هسللتند و امیدواریم که نتایج مطلوبی در این رقابت ها بدسللت آوریم. بابک ادامه داد: امید نوروزی، سللعید 
عبدولی، فرشللاد علیزاده، طالب نعمت پور، سللامان عزیزی و بشیر باباجان زاده نمایندگان اوزان 66، 75، 85 و 130 
کیلوگرم برای حضور در این رقابت ها به روی باسکول رفتند و امروز رقابت های خود را آغاز می کنند. وی تصریح کرد: 
حمید سوریان، محمد کریمی، وحید بابایی جعفری، حبیب اخاقی، یوسف قادریان و قاسم رضایی در اوزان 59، 71، 

80 و 98 کیلوگرم نیز امروز وزن کشی می کنند و رقابت های خود را روز یکشنبه برگزار خواهند کرد.

دبیر فدراسیون والیبال تاکید کرد ظرف یکی ، دو روز آینده تکلیف 
حضور آناستازی در تیم ملی مشخص می شود.

محمود افشاردوسللت گفت: بالاخره آناسللتازی هم قراردادش را با لهستان 
فسللخ کرد و ما با وی به توافق های اولیه دسللت یافته ایم ولی یکی دو روز دیگر 
زمان می خواهیم تا چانه زنی های خودمان را با این مربی ادامه دهیم و به توافق 
نهایی برسللیم. وی در پاسللخ به این سللوال که آیا قیمت پیشنهادی آناستازی 
خیلی بالاتر از خواسللته شما اسللت، گفت: نمی توانم در این باره چیزی بگویم. 
آناسللتازی مربی مطرح دنیا اسللت و طبیعی است که قیمت پیشنهادی وی هم 
رقمی معمولی نباشللد. مربیان بزرگ دنیا قیمت خللاص خود را دارند. مهم این 
است که در این یکی دو روز بتوانیم به توافق های نهایی دست پیدا کنیم. البته ما 

همچنان مذاکراتمان را با مربیان دیگر هم ادامه خواهیم داد. 

آخرین اخبار از حضور آناستازی 
در تیم ملی والیبال

عیادت وزیر ورزش از مهاجم اسبق تیم ملی

معاون توس�عه ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش و 
جوانان گفت: شورای عالی ورزش بعد از وقفه ای حدود هشت 
س�اله تا پایان س�ال جاری به ریاست رئیس جمهوری تشکیل 

می شود.
به گزارش ایرنا از جزیره کیش، سیدنصرالله سجادی افزود: برگزاری 
جلسه شللورای عالی ورزش در روزهای باقیمانده از اسفندماه قطعی 

است و دستور کار آن نیز مشخص است.
وی ادامه داد: حدود 9 آیین نامه که سللالیان سال به آنها توجهی 
نشللده اسللت در پنج ماه اخیر به منظور طرح در شورای عالی ورزش 
بازنگری شللده و در کنار طرح مسائل و دغدغه های فعالان این حوزه 

در جلسه این شورای عالی مطرح خواهد شد.
سللجادی با بیان اینکه شورای عالی ورزش جایگاه قانونی تعریف 
شده دارد، ابراز امیدواری کرد که این شورا در راستای پیشبرد اهداف 

ورزش کشور هر سال به ریاست رئیس جمهوری تشکیل شود.
وی در بخش دیگری از سللخنان خود گفت: اعتباری تا دو هفته 
آینللده در اختیللار این معاونت قرار می گیرد تا به دسللت هیئت های 

ورزش استان ها برسد.

معاون وزیر ورزش و جوانان:
شورای عالی ورزش 

به ریاست رئیس جمهور تشکیل می شود

معاون رئیس جمهوری و رئیس  س�ازمان حفاظت محیط زیست از 
ارائه برنامه کاهش آلودگی هوا ظرف این هفته به دولت خبر داد و گفت: 
بنزین استاندارد »یورو 4« به هشت شهر آلوده کشور ارائه می شود.

به گزارش ایرنا از بندرعباس »معصومه ابتکار« پنجشنبه در حاشیه سفر 
استانی رئیس جمهور به هرمزگان با بیان این مطلب افزود: با تصمیم دولت، 
برنامه کاهش آلودگی هوا به مرحله نهایی خود خواهد رسید. این برنامه شامل 
تصمیمات و برنامه ریزی در حوزه های مختلف برای کاهش آلودگی هوا است.
وی با اشاره به ارایه بنزین استاندارد در هشت شهر کشور گفت این کار با 
همکاری خوب وزارت نفت هم اکنون در تهران و اراک در حال انجام است و در 
سایر شهرهایی که با معضل آلودگی هوا روبرو هستند نیز دنبال خواهد شد.

ابتکار با بیان اینکه براساس قانون همه نقاط کشور باید از سوخت استاندارد 
برخوردار باشللند، اظهار امیدواری کرد با تاش دولت تمامی نقاط کشللور از 

سوخت استاندارد برخوردار شود.

رئیس سازمان حفاظت از محیط زیست:
برنامه کاهش آلودگی هوا 

این هفته به دولت ارائه می شود

وزیر کش�ور از بررس�ی مج�دد مصوب�ه جدایی 
پارسیان از هرمزگان با دستور رئیس جمهوری خبر داد.
به گزارش خبرنگار ایرنا، »عبدالرضا رحمانی  فضلی« در 
جمع خبرنگاران اظهار داشت: تصمیم جداسازی پارسیان از 
هرمزگان و الحاق آن به فارس در دولت قبل اتخاذ شده است.

وی اداملله داد: اما با توجه به نظللر نماینده ولی فقیه و 
نمایندگان مردم هرمزگان در مجلس شللورای اسللامی و 
خواست خود مردم استان، رئیس جمهوری به وزارت کشور 

دستور بررسی مجدد این مصوبه را دادند.
رحمانی  فضلی با بیان این که در این ارتباط گزینه های 
مختلف را بررسی می کنیم، خاطرنشان کرد: امیدواریم کاری 
صورت گیرد که موجبات رضایت مردم هرمزگان فراهم شود.

لغو مصوبه جدایی پارسللیان از هرمزگان و الحاق آن به 
فارس یکی از مهمترین مطالبات مردم هرمزگان است که از 
سوی نماینده ولی فقیه در استان و استاندار هرمزگان پیش 
از آغاز سخنان رئیس جمهور در ورزشگاه تختی بندرعباس 

عنوان شد.
به گزارش خبرگزاری مهر، وزیر کشور در مورد آزادسازی 
مرزبانان گروگان گرفته شده گفت: با مقامات پاکستان برای 
آزادسازی مرزبانان گروگان گرفته شده گفت  وگو ادامه دارد.

رحمانی فضلی در جمع خبرنگاران در پاسللخ به سوالی 
در خصوص آخرین وضعیت پنج سرباز گروگان گرفته شده 
کشور در مرز پاکستان اظهار داشت: رایزنی  ها و پیگیری های 

سیاسی در این مورد ادامه دارد.
وی خاطرنشان کرد: برای آزادسازی گرو گان ها همکاری 

مشترکی با پاکستان در حال انجام است.
وی عنوان کرد: بر اساس آخرین اخبار تمامی مرزبانان 

گروگان گرفته شده در سامت کامل هستند.

وزیر کشور:
مصوبه جدایی پارسیان 

از هرمزگان بررسی می شود

وزیرصنعت، معدن و تجارت گفت: برای رسیدن به برنامه چشم انداز 1404 )تولید سالانه 
55 میلیون تن فولاد( بایستی 30 میلیون تن ظرفیت سازی شود.

به گزارش ایرنا، محمدرضا نعمت زاده، در شانزدهمین سمپوزیوم فولاد کشور در بندرعباس افزود: 
در 12 سللال فرصت باقی مانده بایسللتی هر سللال دو میلیون و 500 هزار تن به ظرفیت تولید فولاد 

کشور اضافه شود.
وی، از گندله و کنسللانتره آهن به عنوان مواد اولیه صنایع فولاد نام برد و گفت: با توجه به تولید 
20 میلیون تن فعلی، طبق برنامه چشم انداز 1404 بایستی هر سال پنج میلیون تن به ظرفیت تولید 

گندله جهت رسیدن به تولید 55 میلیون تن فولاد خام در کشور اضافه شود.
وزیر صنعت، معدن و تجارت در ادامه با تاکید بر فعالیت مراکز علمی کاربردی بیان کرد: بایستی 

واحد صنعتی بزرگ را به داشتن و راه اندازی یک واحد تحقیقاتی ملزم کنیم.
نعمت زاده در ادامه واردات سالانه 150 هزارتن ریل آهن از ترکیه را کسر شأن و شرم آور دانست و 

ابراز داشت: باید این مشکل را متخصصان و مدیران صنایع فولادی در داخل کشور حل کنند.
وی گفت: با توجه به طرح های گسترش راه آهن این نیاز در آینده نزدیک به سالانه 200 هزارتن 

افزایش می یابد.

وزیرصنعت، معدن و تجارت تاکید کرد

 افزایش سالانه 2 میلیون و 500 هزار تن 
به ظرفیت تولید فولاد كشور 

مدیر کل حمل ونقل و پایانه های خراسان رضوی از 
توافق ایران و ترکمنستان برای افزایش ترانزیت ریلی 

تا سه میلیون و 500 هزار تن خبر داد.
»حمیدرضا شللهرکی ثانللوی« اظهار کللرد: این توافق 
در دیدار میان هیئت ایرانی به سرپرسللتی رئیس سللازمان 
راهللداری و حمل ونقللل جاده ای ایران بللا طرف ترکمن در 

سرخس حاصل شد.
وی بللا بیان این که پارسللال حجم ترانزیت حمل ونقل 
ریلللی بین ایران و ترکمنسللتان یک میلیللون و 500 هزار 
تن بود، گفت: این هدف گذاری قرار اسللت تا سللال 2014 

میادی محقق شود.
وی افللزود: طللرف ترکمن قول داد کلله افزایش تعداد 
واگن های امدادی اعزامی از ترکمنستان را نیز با نگاه مثبت 
بررسللی کند و در صورت تایید، ایللن واگن های امدادی را 
در اختیار راه   آهن خراسللان رضوی قرار دهد تا محموله های 

صادراتی به مقصد ترکمنستان حمل شود.
شللهرکی اظهار داشت: در این نشست همچنین طرف 
ایرانللی افزایش ناوگان عبوری ترانزیتی از مرز سللرخس در 
ایران به ترکمنسللتان را از 200 به 400 دسللتگاه خودروی 

سنگین در روز خواستار شد.
وی گفللت: طللرف ترکمن نیللز ضمن موافقللت با این 
درخواست اجرای آن را به یک سال دیگر موکول کرد اما قرار 
شد تا زمان اتمام زیرساخت ها، روزانه 250 دستگاه کامیون 
عبوری از مرز ایران در سرخس به ترکمنستان ترانزیت شود.

افزایش ترانزیت بین ریلی 
ایران و تركمنستان

رئیس سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری 
کشور گفت: سالانه 35 هزار هکتار از منابع ملی 

در کشور توسط مردم تصرف می شود.
بلله گللزارش ایرنللا از قللم، »خداکللرم جالی« 
پنجشنبه شللب در دیدار با آیت الله »سیدعبدالکریم 
موسوی اردبیلی« و آیت الله »سیدمحمد علوی گرگانی« 
گفت: اکنون 170 هزار پرونده در دسللتگاه قضایی در 
این زمینه وجود دارد در حالی که رویکرد دولت جدید 
آن است که مشارکت خوبی با مردم برای رفع مشکات 

ارضی داشته باشد.
وی تاکیللد کرد: ارتقای فرهنللگ و حقوق منابع 
طبیعی نیازمند همکاری مردم است تا محیط زیست 
مطلوبی داشته باشیم و منابع طبیعی برای نسل موجود 

و آینده حفظ شود.
جالی اظهار داشللت: گرم شدن زمین، کم شدن 
آب های شیرین، بیابانی شدن و کاهش تنوع زیستی، 
سیل، سللونامی  و بیماری های ناشللناخته در جهان 
بدلیل از بیللن رفتن تعادل در بهره بللرداری از منابع 

طبیعی است.
وی افزود: مساله آب های زیرزمینی از مشکات کل 
کشور است و بدلیل بهره برداری بیش از حد شاهدیم 
که خروجی سفره های زیرزمینی 10 میلیارد مترمکعب 

بیش از ورودی به سفره هاست.
جالی ادامه داد: در برخی مناطق چاه ها خشللک 
شده و عمق آنها پایین رفته و شور شدن برخی چاه ها 
باعث پایین آمدن تولید کشاورزی و باغبانی شده است.

رئیس سازمان جنگل ها، مراتع و 
آبخیزداری کشور خبر داد

تصرف سالانه 35 هزار هکتار 
از منابع ملی

معاون امور املاک س�ازمان ثبت اسناد و املاک 
کشور گفت: این سازمان برای ایجاد دفترخانه جدید 
و آزمون سردفتران در سال آینده، برنامه ای ندارد.

محمدحسن بکائیان در گفت وگو با خبرنگار فارس در 
بجنورد، وجود تعللداد مورد نیاز دفترخانه بر اثر جمعیت 
کشور را از دلایل عدم وجود برنامه از سوی سازمان ثبت 
اسللناد و اماک کشللور برای ایجاد دفترخانه  های جدید 

عنوان کرد.
وی ادامه داد: هم  اکنون افزون بر 7 هزار دفترخانه در 
سطح کشور، ثبت و ضبط اسناد رسمی را عهده دار هستند.

بلله گفته معاون امور اماک سللازمان ثبت اسللناد و 
اماک کشور؛ هم اکنون تعداد دفتر خانه  های کشور بالاتر 

از استانداردها است.
بکائیان خاطرنشان کرد: طبق استانداردها به ازای هر 
15 هزار نفر جمعیت می بایست یک دفترخانه ایجاد شود.
وی بیان داشت: به همین خاطر اکنون هیچ کمبودی 
به لحاظ تعداد دفترخانه ها در کشور نداریم و تعداد کنونی 

تکاپوی نیازها است.
معاون امور اماک سازمان ثبت اسناد و اماک کشور 
از افزایش وصول معوقللات بانکی با اجرائیه های ثبت هم 

خبر داد.
بکائیان در پایان یادآور شللد: بر اسللاس آمار وصول 
معوقات بانکی با صدور اجرائیه های ثبتی سللازمان ثبت 
اسللناد و اماک امسللال نسبت به سللال قبل با افزایش 

همراه است.

سازمان ثبت اسناد برای 
سال آینده برنامه آزمون 

سردفتران ندارد

وزیر بهداش�ت، درمان و آموزش پزش�کی گفت: 
برنامه پزشک خانواده در سال آینده در کشور توسعه 
می یابد و در هر اس�تان یک شهرستان این برنامه را 

اجرا می کند.
به گزارش ایرنا، دکترسیدحسن هاشمی، پنجشنبه در 
شهرسللتان کازرون  فارس  در گفت وگو با خبرنگاران افزود: 
طرح پزشک خانواده، به عنوان پروژه  ملی بهداشت و سامت، 
طرحی کامل و راهبردی جهانی است که برای برطرف کردن 
مشللکات حوزه سامت تعریف شده  اما این برنامه نیاز به 
بازنگری مفاهیم پایه دارد و ضروری است با نگاه علمی مورد 

واکاوی و تحلیل آسیب شناسانه قرار بگیرد.
هاشللمی افزود: یکی از اولویت های دولت تدبیر و امید، 
توجه به وضعیت بهداشللت و درمان مردم است که می توان 
گفت تنها دولتی اسللت که مقوله سللامت جزو سه مقوله 

اصلی در آن است.
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: دولت به 
عهدی که با مردم بسته پایبند است و افزایش ضریب سامت 

در مناطق محروم را به عنوان یک اولویت در برنامه دارد.
وی با بیان اینکه در حوزه سللامت دولت توفیق خوبی 

داشللته است، گفت: در بخش بهداشت و درمان ما معوقات 
و مطالبات زیادی از قبل داشته ایم و امید است در ماههای 
آتی با تحقق بودجه بتوانیم شللرایط بهتللری در این حوزه 
فراهم کنیم.وزیر بهداشللت اضافه کللرد: با تدوین راهبردها 
و سیاست ها، نظام سامت به سمت برداشتن گامهای بلند 
پیش می رود، فعال سللازی دبیرخانه شورای عالی سامت، 
برنامه ریللزی بللرای کاهش هزینه هللای درمللان، تعامل با 
بیمه ها برای تکمیل و افزایش اقام دارویی تحت پوشللش، 
کاهش قیمت داروهای ضروری، نوسازی شبکه بهداشتی و 
درمانی، کاهش قیمت تجهیزات پزشکی پرمصرف و تدوین 
دسللتورالعمل های جدید برای بالا بردن امنیت غذایی تنها 

بخشی از فعالیت ها در حوزه سامت است.
وزیللر بهداشللت در جریان سللفر به  اسللتان فارس از 
بیمارستان در حال ساخت منطقه قائمیه شهرستان کازرون 

و بیمارستان فعال در شهرستان فراشبند دیدن کرد.
بیمارستان شهر قائمیه در شهرستان کازرون 32 تخت 
خوابی در دو طبقه در حال احداث است که فاز یک آن 67 
میلیون و 500 هزار ریال اعتبار در برداشته که توسط دانشگاه 

علوم پزشکی شیراز تامین شده است.

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی:

برنامه پزشک خانواده 
در سال آینده توسعه می یابد

فرمانده یگان حفاظت محیط زیست کشور گفت: 
کمبود ش�دید نیرو در این یگان در سراس�ر کش�ور، 

مشکلات متعددی را به وجود آورده است.
به گزارش ایرنا، سرهنگ »حمیدرضا خیلدار« در حاشیه 
عیادت از دو محیط بان گلستانی در جمع خبرنگاران افزود: 
بر اسللاس سللاختار حفاظت محیط زیسللت، ما باید در این 
یگان 10 هزار نیرو داشللته باشیم که این تعداد اکنون تنها 

سه هزار نفر است.
به گفته وی، درصدد هسللتیم تا ساختار مرکزی یگان 

حمایت از محیط بانان تا دو ماه آینده تصویب شود.
وی ادامه داد: در صورت تصویب این ساختار محیط بانان 
نیز همانند نیروهای مسلح امتیازات قانونی خواهند داشت.

وی تصریح کرد: این ساختار به توافق ستاد کل نیروهای 
مسلح رسیده و بعد از تصویب به مجلس می رود که با تصویب 
این سللاختار بودجه یگان افزایش پیدا می کند و به تبع آن 
حقوق محیط بان و تجهیزات آنها نیز افزایش خواهد یافت.

فرمانللده یگان حفاظت محیط زیسللت کشللور افزود: 
محافظان و محیط بانان جنگل ها و شیات ساح گرم ندارند، 

اما متخلفان و شکارچیان ساح با خود حمل می کنند.
بلله گفتلله خیلدار، اگر بلله اعتقاد عده ای، سللاح را از 
محیط بانان بگیریم که باید فاتحه محیط زیست و محیط بانان 
را خوانللد؛ هماننللد دو محیط بان گلسللتانی که بدون هیچ 
سللاحی از سوی هشت شکارچی غیرمجاز به شدت آسیب 

دیدند.

یگان حفاظت محیط زیست با كمبود نیرو روبه رو است


